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PROTOKÓŁ NR XXXI/21 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 29 października 2021 r. 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1100 w sali Gminnego Centrum Kultury 

w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. 

Protokołowała Katarzyna Anchimowicz – podinspektor w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie 

Gminy Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, 

w obradach uczestniczy 12 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XXXI Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Jerzy Gryc, 

7. Radna Anna Kulesza 

8. Radny Mirosław Nos, 

9. Radna Anna Petelska, 

10. Radna Dorota Popławska, 

11. Radna Małgorzata Popławska, 

12. Radny Wysocki Andrzej. 

Nieobecni podczas stwierdzania quorum: Radna Iwona Kalinowska, Radna Grażyna Kubiak, Radna Monika Ratyńska. 

(Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów stanowią kolejno załącznik Nr 2,3 i 4 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożony jest protokół obrad 

XXX Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia 

do protokołu, po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 

 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz 

z materiałami na dzisiejsze obrady.  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za pojemniki lub worki o 

określonej pojemności, przeznaczone do zbierania odpadów komunalnych na terenie 

nieruchomości. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2021-2037. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2021 r. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej 

szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej wysokości niż 

określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Gródek w roku szkolnym 2020/2021. 

11. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych stosownie do przepisów ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

12. Pytania i wnioski radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Przyjęcie protokołu obrad XXX Sesji Rady Gminy Gródek. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego 

porządku obrad XXXI sesji Rady Gminy. 

Głosowało 12 radnych: 

za - 12,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż porządek 

obrad XXXI sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Ad. 3 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

Radna Anna Petelska zapytała o to czy świetlica w Słuczance została ujęta do fotowoltaiki oraz 

o wniosek dotyczący drogi w Dzierniakowie.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że świetlica w Słuczance została ujęta do projektu. 

Mieszkańcy Dzierniakowa zwrócili się z wnioskiem o poprawienie jakości drogi wiodącej do drogi 

krajowej i na podstawie tej prośby złożono wniosek do pana Nadleśniczego Nadleśnictwa Żednia. 

Złożono także wniosek do powiatu białostockiego o zaplanowanie środków w budżecie na 

zaprojektowanie odcinka drogi Gródek – Dzierniakowo i w ślad za tym, żeby ewentualnie zrealizować 

to przedsięwzięcie inwestycyjne. We wniosku proponuję w imieniu własnym i części Radnych, 

że jesteśmy w stanie partycypować w kosztach, bo taki jest wymóg. Sprawa zostanie w pierwszej 

kolejności skierowana do Zarządu Dróg Powiatowych w celu zaopiniowania, a następnie do Zarządu 

Powiatu o podjęcie j decyzji, czy ta inwestycja zostanie ujęta w budżecie.  

Radny Andrzej Wysocki zapytał o to czy coś wiadomo w sprawie ulicy Młynowej. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że Rada Gminy będzie uchwalać za chwilę budżet. 

Czy przebudowa ul. Młynowej zostanie ujęta w tym budżecie nie wiadomo, natomiast wiemy, jaką gamę 

przedsięwzięć mamy na 2022 r. Uważam, że nie powinniśmy rezygnować z tych zadań, na które 

otrzymaliśmy dofinansowanie. Jak zauważyliście Państwo, to nie jest dofinansowanie, jak w większości 
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przypadków, wynoszące 50%, tylko 95%. Moim zdaniem należy to wykorzystać, a później zobaczymy, 

jakie będą warunki do tego, żeby pozostałe kwestie brać pod uwagę. Na pewno ulica Młynowa wymaga 

już tego, żeby ją wziąć pod uwagę. 

Radny Mirosław Nos podziękował Panu Wójtowi, w imieniu Zarządu Okręgu Podlaskiego Brydża 

Sportowego i we własnym za pomoc, wsparcie i objęcie patronatem największego turnieju na Podlasiu. 

Jest to turniej międzynarodowy. Dziękuję za ufundowanie atrakcyjnych nagród.  

 Radna Alina Gościk podziękowała Panu Wójtowi i Inspektor Agnieszce Lisowskiej, za pomoc  

w uzyskaniu wsparcia finansowego na realizację zadania w ramach przedsięwzięcia Ministerstwa 

Edukacji Nauk pod nazwą „Poznaj Polskę”. Klasy cztery – osiem już były 11-13.10.2021 r. na 

wycieczce w Wieliczce, Krakowie i Łodzi. Klasy jeden – trzy, jadą we wtorek do Warszawy.  

 Radna Anna Petelska, w związku z rządowym programem wsparcia dla dzieci z rodzin byłych 

pracowników PGR, polegającym na dofinansowaniu na sprzęt komputerowy, przypomniała, że wnioski 

można składać do 2 listopada br. oraz podziękowała Wójtowi za przystąpienie do programu. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza dodał, że aby otrzymać wsparcie należy spełnić wymogi. Należy 

także upewnić się, czy dana miejscowość mieści się w katalogu terenów popegeerowskich.  

Ad. 4 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny 

nieruchomości, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie udzielenia bonifikaty od 

ceny nieruchomości. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXI/257/21 Rady Gminy w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości, stanowi załącznik Nr 6 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za 

pojemniki lub worki o określonej pojemności, przeznaczone do zbierania odpadów komunalnych na 

terenie nieruchomości, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat 

za pojemniki lub worki o określonej pojemności, przeznaczone do zbierania odpadów komunalnych na 

terenie nieruchomości. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia 

stawek opłat za pojemniki lub worki o określonej pojemności, przeznaczone do zbierania odpadów 

komunalnych na terenie nieruchomości, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXI/258/21 Rady Gminy w sprawie ustalenia stawek opłat za pojemniki lub worki o określonej pojemności, 

przeznaczone do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości, stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2021-2024 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2037, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2021-2024 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2037. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2021-2024 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2037, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXI/259/21 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2037, stanowi 

załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 
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Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2021 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2021 r. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gródek na 2021 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXI/260/21 Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2021 r., stanowi załącznik Nr 9 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu 

osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek, radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uzupełnienia składu 

osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uzupełnienia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy 

Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXI/261/21 Rady Gminy w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek., stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 
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Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny 

w wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych, radni otrzymali wraz 

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny 

w wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 9, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 3. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły podstawowej, w której zorganizowano 

oddział przedszkolny w wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu zadań 

oświatowych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXI/262/21 Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły 

podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu 

zadań oświatowych., stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 

Gródek w roku szkolnym 2020/2021, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do informacji, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony informacja została pozytywnie zaopiniowana przez komisje. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 

Gródek w roku szkolnym 2020/2021, została przyjęta. 

(Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Gródek w roku szkolnym 2020/2021, stanowi załącznik Nr 12 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że Informację w sprawie oświadczeń majątkowych 

złożonych stosownie do przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  
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Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do informacji, w związku z czym Przewodniczący Rady 

poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony informacja została pozytywnie zaopiniowana przez komisje. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych 

stosownie do przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, została przyjęta. 

(Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych stosownie do przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym, stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 12 

Radny Jerzy Gryc ponowił wniosek dotyczący budowy wiat przystankowych. Brakuje wiat 

przystankowych, ochraniających oczekujących podróżnych przed wiatrem i deszczem na przystanku vis 

a vis starej apteki, przy kościele oraz na ulicy Białostockiej, przy sklepie „Łasuch”.  

Kierownik Referatu Monika Kazberuk odpowiedziała, że Komisja Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego zajmowała się tą sprawą. Postawienie wiaty na przystanku przy aptece, nie jest wykluczone. 

Należałoby zaplanować taki wydatek w budżecie. Natomiast, przy kościele, nie ma możliwości 

ustawienia wiaty, bo nie ma fizycznie miejsca. Znajduje się tam droga wjazdowa. Odnośnie wiaty na 

przystanku na ulicy Białostockiej o ile sobie przypominam, Pan Radny wnioskuje o to, po raz pierwszy. 

Jest to droga powiatowa, wobec tego niezbędne są uzgodnienia z powiatem. Sprawdzimy czy w ogóle 

jest możliwość ustawienia tej wiaty. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz zawnioskował, aby na następną sesję, która odbędzie się 

w listopadzie zaprosić kierownika Zakładu Energetycznego z Białegostoku. Kierownik tej instytucji, 

przedstawiłby, jak przebiega modernizacja linii energetycznych na terenie naszej gminy oraz 

odpowiedziałby na pytania czy zostały wykonane jakiekolwiek prace w celu ewentualnego uniknięcia 

awarii sieci, jaka miała miejsce zimą tego roku. Przypominam Państwu, iż właśnie w styczniu, przez 

kilka dni, niektóre miejscowości były pozbawione prądu.  

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk odpowiedział, że jeżeli pan dyrektor znajdzie czas, to 

na pewno zaproszenie takie zostanie skierowane.  

Zastępca Wójta Lilia Waraksa odpowiedziała, że wniosek został zapisany, natomiast termin 

spotkania będzie zależał od sytuacji pandemicznej, która się rozkręca, i od czasu, jakim będzie 

dysponował pan dyrektor.  

Radny Andrzej Wysocki powiedział, że parkujące tiry uniemożliwiają wyjazd m.in. 

z miejscowości Skroblaki, od leśniczówki z Lipnika, z drogi do Łużan. Zwracałem kilkukrotnie uwagę 

kierowcom, niestety nie reagują. Może należy rozważyć postawienie tam dodatkowych znaków, 

informujących lub poprosić o interwencję kierownika posterunku.  

Kierownik Referatu Monika Kazberuk odpowiedziała, że ruchem drogowym kieruje Policja 

i wszystkie takie sytuacje trzeba zgłaszać bezpośrednio na Policję. Z Urzędu możemy wystąpić do 

Policji, aby zwrócili większą uwagę na parkujące pojazdy wzdłuż drogi krajowej. W odniesieniu do 

ustanowienia znaków informacyjnych odpowiedziała, że możemy wystosować wniosek do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, żeby zwrócili uwagę, czy jest tam taka potrzeba.  

Radna Alina Gościk podziękowała dla pani Małgorzaty Czapnik za podsypanie kilku miejsc na 

drodze gminnej Następnie zawnioskowała o umieszczenie tabliczek z numerami posesji w miejscowości 
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Wiejki. Radna powiedziała także że Gmina powinna rozważyć utworzenie oficjalnego profilu na 

Facebooku. Uważam, że mieszkańcy szybciej zajrzą na Facebook Gminy, niż na serwis Gminy Gródek. 

Zastępca Wójta Lilia Waraksa w odniesieniu do wypowiedzi o mediach społecznościowych, 

odpowiedziała, że Gmina ma oficjalną stronę internetową, za którą odpowiada. Natomiast, utworzenie 

konta na Facebooku Gminy wiąże się z odpowiedzialnością za treści, które tam będą publikowane, jak 

również za komentarze, więc nie jest to taka prosta sprawa. Myślę, że wymagałoby to zatrudnienia 

pracownika, który by na bieżąco wszystko śledził.  

Sekretarz Gminy Roman Łoziński dodał, że Gmina Gródek uczestniczy w projekcie „E-gmina” 

i w ramach tego projektu między innymi przewiduje się, swego rodzaju portal do komunikacji 

z mieszkańcami. W związku z tym, nie zachodzi, według mnie potrzeba tworzenia konta na Facebooku. 

Poczekajmy na zrealizowanie tego projektu, który ma ułatwiać komunikację między mieszkańcami, a 

Gminą. W tej chwili, wiemy, że projekt, został już zakwalifikowany, a środki zostały przyznane więc 

zostanie zrealizowany. W najbliższym czasie będą ogłoszone przetargi na wykonawstwo. Projekt musi 

zostać zrealizowany do połowy przyszłego roku.  

Zastępca Wójta Lilia Waraksa chciałabym zachęcić Państwa, żeby informować mieszkańców, że 

wszystkie informacje, które są umieszczane na stronie www.grodek.pl i w Biuletynie Informacji 

Publicznej są oficjalne i sprawdzone. Nie ma, co prawda, możliwości napisania komentarza i otrzymania 

informacji zwrotnej, natomiast, jak wspomniał Pan Sekretarz, będziemy mieć portal komunikacyjny, 

niezależny od Facebooka. 

 

Ad. 13 

Sołtys wsi Bielewicze Henryk Gorodowienko, w związku ze zbliżającym się Świętem Wszystkich 

Zmarłych, zapytał czy mieszkańcy, którzy chcieliby w ten dzień udać się na cmentarz potrzebują 

przepustki. Następnie, odnośnie suchych drzew w Bielewiczach, przypomniał o potrzebie ich usunięcia.  

Kolejną poruszoną kwestią była zmiana uchwały o podwyżce śmieci. Sołtysi nie zostali poinformowali 

o kwotach podwyżki. Sołtys zapytał jak w związku z podwyżką, należy rozliczać osoby, które zapłaciły 

za rok z góry. Jak to wtedy z tą dopłatą teraz będzie? Dziękuję. 

Zastępca Wójta Lilia Waraksa odnośnie przepustki, odpowiedziała, że na cmentarze w strefie 

stanu wyjątkowego w celach kultu religijnego można udawać się bez przepustki, z tym, że trzeba mieć 

dowód osobisty, ponieważ, na pewno będą kontrole Policji. W sprawie drzew, zagrażających 

bezpieczeństwu, zgłoszonych do usunięcia w Bielewiczach, jest już wydane zezwolenie na wycinkę. 

Miesiąc temu, po interwencji pana Radnego Mirosława Nosa, dzwoniliśmy do Starostwa Powiatowego 

i otrzymaliśmy informację, że wycinka zostanie zrealizowana do końca grudnia. Starostwo zbiera 

zgłoszenia z całego powiatu, następnie ogłasza przetarg i wybiera firmę, która zajmie się realizacją, 

więc dlatego to tyle trwa. Jeśli chodzi o opłatę to zostały przygotowane informacje dla każdego 

mieszkańca na temat wysokości opłaty w ostatnim kwartale. Zwracam się z prośbą do tych Państwa 

Sołtysów, którzy są obecni, żeby po sesji wstąpić do Urzędu Gminy i zabrać te listy, które możecie 

Państwo dostarczyć przy poborze podatku od nieruchomości.  

Sołtys wsi Radunin Janusz Warpechowski zawnioskował o przedłużenia drogi utwardzonej 

w miejscowości Radunin. W ostatnim roku zostały sprzedane prawie wszystkie działki, a ludzie się 

budują. Droga utwardzona kończy się przy numerze sześć. Zostaje odcinek około ośmiuset metrów 

do nowych domów. Dodatkowo sołtys zapytał o możliwość podciągnięcia wodociągów do nowych 

domostw. Stwierdził, że to jest sprawa bezpieczeństwa, ponieważ ostatni hydrant znajduje się właśnie 
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przy szóstce. Natomiast nowe domy, nie mają żadnej ochrony przeciwpożarowej. Nie ma tam ani źródła 

wody, ani żadnego innego sposobu, żeby tę wodę dociągnąć. Trzecią ostatnią sprawą to kwestia wiaty 

w miejscowości Radunin. Coraz więcej ludzi się tam buduje, przyjeżdża i chcieliby mieć możliwość 

spędzania wspólnie wolnego czasu.  

Zastępca Wójta Lilia Waraksa odpowiedziała, że zgłoszone sprawy wymagają wyjaśnienia. 

Należy ustalić, czy przedłużany odcinek to droga powiatowa czy gminna. Proszę o wyjaśnienie sprawy 

w Urzędzie. Jeżeli jest to droga powiatowa to decyzja zależy od powiatu. Jeśli chodzi o wodociąg, to 

jest to kwestia przyszłości. Jeśli Państwo Radni podejmą taką decyzję to owszem, natomiast wymaga to 

sporządzenia dokumentacji, a jeszcze przed tym, rozpoznania, ile osób zdecydowałoby się na 

przyłączenie. Nieprawdą jest to, że nie ma tam źródeł wody, bo nikt by się nie mógł wybudować, gdyby 

nie spełnił wymogu posiadania źródła wody. Przy decyzjach o warunkach zabudowy, każdy 

z budujących się musi wykazać, że ma dostęp do energii elektrycznej, dostęp do wody oraz w jaki 

sposób będzie się pozbywał ścieków. W związku z tym, jeśli nie ma wodociągu, to są studnie. Jeśli 

chodzi o wiatę w Raduninie to ten temat był już poruszany, natomiast nie został sfinalizowany w tym 

roku z powodu zaangażowania wszystkich środków w zaplanowane inwestycje. Jeśli Państwo Radni 

uwzględnią to w budżecie na przyszły rok to dojdzie do realizacji. 

Radny Mirosław Nos dodał, że sprawa wycinki drzew w Bielewiczach ciągnie się już bardzo długo. 

Reakcja powiatu na wniosek jest opieszała.  

Zastępca Wójta Lilia Waraksa odpowiedziała, że taka jest praktyka, że powiat nie realizuje 

wycinki jednego drzewa, tylko zbiera wszystkie decyzje, sukcesywnie wyłania w przetargu firmę, a 

następnie dokonuje wycinki.  

Radny Janusz Michał Cimochowicz powiedział, że w rozmowach z mieszkańcami pada wiele 

krytycznych uwag i opinii odnośnie utworzenia Parku Krajobrazowego Doliny Świsłoczy. Być może 

część tych informacji zostanie sprostowana podczas spotkania 8 listopada 2021 r. Mieszkańcy mówią 

wprost, przede wszystkim, należy poprawić infrastrukturę drogową, która jest fatalna, na wschodnim 

terenie gminy. Są obawy odnośnie inwestycji, budownictwa, prowadzenia gospodarki leśnej. 

Mieszkańcy mówią, że nie chcą mieszkać w rezerwacie, w skansenie, bo będą przyjeżdżali turyści, 

a oni będą ograniczeni wieloma zakazami. Nawet są sporządzane listy przeciw utworzeniu parku.  

Zastępca Wójta Lilia Waraksa odpowiedziała, że Pan Radny słusznie zauważył, że temu służą 

konsultacje społeczne, żeby wszystkie uwagi, były przekazane do autorów, czyli do Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego. 8 listopada o godzinie 14:00 odbędą się konsultacje tego 

dokumentu tutaj, w Gminnym Centrum Kultury. Zapraszamy wszystkich mieszkańców, którzy chcą 

wziąć udział w konsultacjach. Można swoimi uwagami wpłynąć na ostateczny kształt tego projektu. 

Dodatkowo tym, którzy nie mogą dojechać, z terenów objętych planowanym parkiem, zapewnimy 

dojazd. Natomiast. Ostateczne decyzje będzie podejmować sejmik Urzędu Marszałkowskiego.  

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień do udostępnionego 

na stole protokolanta protokołu z XXX Sesji Rady Gminy Gródek. W związku z powyższym, poddał 

pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 
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wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół 

z XXX Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XXXI Sesji Rady Gminy został zrealizowany. 

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom sesji, 

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXX Sesji Rady Gminy Gródek”. 

Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 11:45.  

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Lista obecności sołtysów; 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

6. Uchwała Nr XXXI/257/21 Rady Gminy Gródek w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości; 

7. Uchwała Nr XXXI/258/21 Rady Gminy Gródek w sprawie ustalenia stawek opłat za pojemniki lub worki o określonej 

pojemności, przeznaczone do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości.; 

8. Uchwała Nr XXXI/259/21 Rady Gminy Gródek w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gródek na lata 2021-2024 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2037; 

9. Uchwała Nr XXXI/260/21 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2021 r.;  

10. Uchwała Nr XXXI/261/21 Rady Gminy Gródek w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych Rady Gminy Gródek; 

11. Uchwała Nr XXXI/262/21 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznej szkoły 

podstawowej, w której zorganizowano oddział przedszkolny w wyższej wysokości niż określona w ustawie o finansowaniu 

zadań oświatowych; 

12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Gródek w roku szkolnym 2020/2021; 

13. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych stosownie do przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym. 

14. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

15. Potwierdzenie odbioru materiałów na XXXI Sesję Rady Gminę Gródek; 

16. Nagranie z obrad XXXI Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

           Przewodniczący Rady  

    

 

                 Wieczysław Gościk            

                 Protokołowała 

   

podinspektor Katarzyna Anchimowicz 


